

טיפול גוף

שם הטיפול	תיאור	עוצמת טיפול והמלצות	משך הטיפול
הרמוניה	טיפול המשלב עבודה על הגב, עיסוי רגליים ועיסוי צוואר כתפיים וגב, עיסוי פנים ונסך שמן חם על המצח להשלמת החוויה. הטיפול משלב רוגע, פינוק ושלווה כאחד.	עוצמה: משתנה מומלץ: להרגעה של הגוף והנפש	70 דק' 50 דק'
עיסוי באבנים חמות	טיפול חווייתי ומפנק מהמסורת האינדיאנית העתיקה, שמשלב עיסוי במגע ידיים ובאבני נחל חמות.	עוצמה: בינוני מומלץ: לפינוק ושחרור מתחים כללי	70 דק' 50 דק'
משולב	טיפול אשר משלב מספר טכניקות ע"פ בחירת המטופל (שוודי, רפלקסולוגיה, רפואי, רקמות עמוק) לבחירה 3 טכניקות.	עוצמה: משתנה	70 דק' 50 דק'
עיסוי רקמות עמוקות	שיטת טיפול עמוקה וממוקדת לשחרור השרירים ונקודות מתח באזורים שונים בגוף.	עוצמה: חזק מומלץ: לחוויית עיסוי המתקדמת ברובד העמוק של השריר ושל הנפש יחד	70 דק' 50 דק'
עיסוי שוודי	עיסוי קלאסי בסיסי המסייע בשחרור השרירים, בשיפור מחזור הדם וזירוז חילוף חומרים	עוצמה: בינוני מומלץ: להפגת מתחים כללית	50 דק' 40 דק' 30 דק' 70 דק'
עיסוי ארומתרפי	עיסוי שוודי הוליסטי עדין שנעשה באמצעות שמנים אתריים טבעיים בעלי תכונות ייחודיות.	עוצמה: עדין מומלץ: להפקת שלווה ותחושת ריחוף מושלמת	50 דק'
עיסוי רפואי	טכניקות עיסוי ששמה דגש על הרובד הפיזי ומסייעת בהקלה על כאבים, ובשחרור שרירים, בשיפור טווחי התנועה ובשיפור ההרגשה כללית	עוצמה: משתנה מטרתו: להחזיר לגוף יכולת תפקוד תקינה, הקלה על כאבים ושחרור שרירים מכווצים	50 דק' 30 דק'
ניקוז לימפתי	מתבצע בטכניקת עיסוי ידני עדין המפעיל את מערכת הלימפה שמטרתה להקל ולהאיץ את זרימת נוזלי הלימפה.	עוצמה: עדין מומלץ: לאחר ניתוח או ניקוז רעלים.	50 דק'
עיסוי לנשים הרות	עיסוי משולב עדין לנשים הרות משבוע 16 ואילך.	עוצמה: עדין	50 דק'
עיסוי גב צוואר וכתפיים	טיפול אינטנסיבי וממוקד בפלג הגוף העליון	עוצמה: משתנה מומלץ: לעובדים מול מחשבים וכל מי שמרגיש שהעולם נמצא על כתפיו	30 דק'
שירודהרה	עיסוי פנים וראש בהשראת התורה האירווידית שכולל נסך שמן שומשום חם על העין השלישית	עוצמה: עדין	30 דק'

30 דק	עוצמה: משתנה מומלץ: לאנשים עם בעיות ורידים נפיחויות ועייפות רגלים	עיסוי רגליים מיוחד לזרימת דם והורדת מתח.	עיסוי רגליים
30 דק	עוצמה: משתנה מומלץ: לאיזון והרגעה	שיטת טיפול בה המטפל לוחץ על נקודות ספציפיות בכף רגלו של המטופל לאיזון ולהרגעה.	רפלקסולוגיה
70 דק'	מומלץ: לזוגות מאוהבים	החבילה כוללת 50 דקות עיסוי + 20 דקות שהייה בג'קוזי עם פלטת פירות ושמפניה	חבילה רומנטית
משך הטיפול	עוצמת טיפול והמלצות	תיאור	שם הטיפול
60 דק'	עוצמה: עדין מומלץ: בריא לכולם ובמיוחד לסובלים מכאבי פרקים ובעיות עור	טיפול המשלב עיסוי בבוץ מים המלח (30 דקות) ועטיפת בוץ חמימה ומזינה שעשירה במינרלים (ומלחים) 30 דקות)	חבילת ים המלח
60 דק'	עוצמה: ממריץ מומלץ: לחידוש רעננות וטיהור הגוף	טיפול המשלב פילינג גוף, עיסוי למשך חצי שעה והחדרת לחות לעור.	חבילת טלאסה
60 דק'	עוצמה: ממריץ מומלץ: לחידוש רעננות וטיהור הגוף וניקוי רעלים וזירוז חילופי חומרים	טיפול המשלב פילינג גוף, מסיכת אצות ים והחדרת לחות לעור	חבילת פנינה
30 דק'	עוצמה: ממריץ מומלץ: לתחושת רעננות וטיהור הגוף	טיפול המסייע בפתיחת נקבוביות, בהסרת תאים מתים ובזרימת דם. להענקת תחושת רעננות, התחדשות וניקיון. כולל החדרת לחות	פילינג מלח
30 דק'	עוצמה: ממריץ מומלץ: לכולם	הקפה הוא חומר אנטי אוקסידנטי פעיל, סופח נוזלים ומבריק את העור, תורם לתהליך האנטי אייג'ינג ויעיל בטיפול בצלוליטיס.	פילינג קפה
40 דק'	עוצמה: ממריץ מומלץ: לכולם	פילינג גוף עם מלח ופלפל חריף	פילינג "אנטי צלוליטי"
30 דק'	מומלץ: לניקוי רעלים וזירוז חילוף חומרים	עטיפת הגוף באצות ים עשירות במינרלים. הטיפול מסייע לחידוש תאי עור, לאיזון הלחות ולגמישות העור	עטיפת אצות ים
30 דק'	מומלץ: בריא לכולם ובמיוחד לסובלים מכאבי פרקים ובעיות עור	עטיפת בוץ חמימה, עשירה במינרלים המסייעים להפחתת כאבים בפרקים ולהרגעה כללית.	עטיפת בוץ
30 דק'	מומלץ: להרגעת עור	עטיפת גוף בתמצית אלווורה המיועדת לריפוי פצעים, לטיפול בכוויות ולהפגת כאבים.	עטיפת אלווורה
20 דק		טיפול מסורתי לשיכוך כאבים המיועד לסובלים מדלקת פרקים, אלרגיות ומבעיות עור	בריכת גופרית

טיפולים לעור הקרקפת

משך הטיפול	עוצמת טיפול והמלצות	תיאור	שם הטיפול
40 דק'		טיפול קרקפת הכולל עיסוי קרקפת בשמנים מיוחדים ומסיכת אצות ים	טיפול קרקפת אצות ים
40 דק'		טיפול מיוחד לעור הקרקפת כולל מסיכה ועיסוי	טיפול קרקפת אנטי-פסוריאזיס

טיפולי יופי "פלאזה ביוטי"

משך הטיפול	עוצמת טיפול והמלצות	תיאור	שם הטיפול
50 דק'	טיפול אנרגטי מזין וממריץ	טיפול הזנה לעור יבש ומקומט עם סימני הזדקנות מוקדמת כתוצאה מחשיפה לשמש וגורמים סביבתיים אחרים. טיפול חוויתי זה מספק אנרגיה לתאים ומסייע בטיפול בעור יבש, מיובש וחסר זוהר וברק. טיפול זה מחליק קמטים ומשפר את מעטה ההגנה החיוני של העור.	Intensive Q10
70 דק'	טיפול מטהר לעור שמן ומעורב	טיפול פנים מתקדם אנטיספטי לטיהור וניקוי עור שמן עם הפרשה מוגברת של שומן על פני העור. טיפול מקצועי זה מסייע באיזון בלוטות החלב ומפחית עודף ברק. זהו טיפול אופטימלי לאנשים הסובלים מסבוריאה ועור בעייתי. טיפול זה כולל ניקוי עמוק במידת הצורך. טיפול זה מסתיים במסכה שחורה אנטיספטית קרה מרגיעה ומרעננת.	Shine stop
50 דק'	טיפול פנים ליצוק עור הפנים	טיפול פנים חדשני בעל אפקט מתיחה ואנטי אייג'ינג למניעה והפחתה של קמטים וקמטוטים בעור. טיפול זה משלב פילינג יוקרתי להסרה אפקטיבית של תאים מתים והתחדשותם. טיפול זה מגן על העור ומעניק לו מראה מתוח וזוהר.	R-generin facial
60 דק'	טיפול פנים מתקדם בטכנולוגיה חדשנית למיצוק וחיודש התאים בעור	טיפול אנטי אייג'ינג חדשני ומתקדם למיצוק, חימצון וחיודש תאי העור בשכבות הפנימיות. מגן על DNA של התאים בעור. במהלך טיפול זה משלבים 2 מסיכות פעילות וייחודיות לקבלת תוצאה טיפולית דרמטית יוצאת דופן	Elixircell

50 דק	טיפול פנים יוקרתי לעור בריר וזוהר במיוחד	טיפול רב עוצמתי המכיל קוקטייל שלל מינרלים וויטמינים החיוניים לתפקוד התקין של העור. טיפול זה כולל מסיכה ייחודית המכילה אבקת זהב להחייאה והתחדשות דרמטית של עור הפנים ולהפחתה של סימני הזדקנות מוקדמת בעור.	מסיכת זהב 24 קראט
50 דק	טיפול חווייתי טהור ומפנק מהרי ההימלאיה המתאים לעור עם סימנים ראשונים של הזדקנות ופיגמנטים ובכל גיל	טיפול אנטיאוקסידנטי רב עוצמה המבוסס על תמצית פני ה-GOJI מהרי ההימלאיה בתוספת מרכיבים טבעיים נוספים שגודלו בחקלאות אקולוגית בטכנולוגיה חדשנית מאוד ופעילה. זהו טיפול חווייתי מאוד עם עיסוי מרגיע ומסיכה ארומטית אדומה מרעננת	GOJI הסוד הטיבטי
50 דק	טיפול חמצן להחייאה של העור מיועד לכל סוגי העור ובכל גיל	חמצן פעיל בטכנולוגיה חדשנית לעידוד חילוף חומרים בתאים החייאה של העור, מעניק לעור מראה בריא וזוהר, טיפול כולל החדרה של ממרכיבים פעילים עיסוי חדשני ושימוש במסיכה טיפולית מתקלפת על בסיס אצות	Pure oxygen

***הטיפולים אינם כוללים ניקוי עמוק להוצאת קומודונים, תוספת תשלום לניקוי עמוק 20 דק'

טיפולי ידיים ורגליים

מניקור

פדיקור

פדיקור

רפואי

לתשומת לבכם:

- יש להגיע לקבלת הספא 10 דקות לפני הטיפול.
- רצוי להגיע לטיפולי שיאצו ותאילנדי, בביגוד קל ונוח.
- אנא הקפידו להגיע לטיפול בזמן, במידה והנכם מאחרים, משך זמן הטיפול יקוצר בהתאם.
- שינוי שעת הטיפול או סוג הטיפול יתאפשר, עד 4 שעות לפני הטיפול.
- ביטול טיפול באותו היום, יחויב ב 50% מהסכום, אי הגעה ללא הודעה, יחויב במלואו.
- במידה והטיפול לא יתבצע בשל מגבלה רפואית, יתואם טיפול חלופי.
- מלונות פתאל ים המלח שומרים לעצמם, לבצע שינויים הן בתפריט והן במחירון בכל עת.

• אין כפל מבצעים.

להזמנות ובירורים חייגו 08-9553335 מהחדר 3335



Маникюр и педикюр

Процедуры красоты "Beauty Plaza"

Название процедуры	Описание процедуры	рекомендация	Продолжительность в минутах
Intensive Q10	Процедура насыщения влагой сухой и морщинистой кожи с признаками преждевременного старения от воздействия солнца и других факторов окружающей среды.	Энергетическая процедура, которая питает кожу и стимулирует лечение	50 мин
ShineStop	Расширенная чистка лица и антисептическое очищение жирной кожи, имеющей избыточные выделения секрети. Эта профессиональная процедура помогает сбалансировать работу сальных желез и уменьшает избыток блеска. Это оптимальное лечение для людей, страдающих от себореи и проблемной кожи. Терапия включает глубокую очистку, если это необходимо	Очищающая процедура для жирной и смешанной кожи	70 мин
RGenerin	Инновационная терапия ухода за кожей лица с эффектом растяжения и омоложения приводит к предотвращению и уменьшению тонких линий и морщин на коже. Эта процедура также сочетает в себе роскошный пилинг с отшелушивающим эффектом для удаления мертвых клеток и восстановления кожи.	Процедура придания формы коже лица	50 мин
Elixircell	Процедура анти-эйджинг использует новейшие технологии для обновления клеток кожи, восстановления кислотности и удаление омертвевших клеток. Действует как на поверхностные, так и на внутренние слои кожи, восстанавливает защитные свойства кожи.	Процедура направленная на укрепление и обновление клеток кожи Процедура рекомендуется для возраста +35	60 мин

Тибетская тайна GOJI	Лечение мощным антиоксидантом на основе экстракта плодов GOJI из Гималаев и других природных ингредиентов, выращенных в экологически чистом сельском хозяйстве с использованием самых передовых и активных технологий. Эта процедура подходит для мужчин и женщин всех возрастов и всех типов кожи.	Чистая, волнующая и нежная терапия из Гималаев	50 мин
Маска 24 карата золота	Мощная процедура восстанавливающая жизнеспособность кожи, минерализирующая из-за большого содержания магния, кальция и натрия, а также наличие драгоценного металла, микрочастиц золота, имеет непосредственный подтягивающий эффект		50 мин
Чистый кислород	Эта обработка обеспечивает активный кислород для повторной активации клеточного метаболизма. Обновляет и оживляет клетки эпидермиса, делает кожу здоровой и сияющей. В этом лечении мы используем активные ингредиенты, специальный массаж с использованием маски из водорослей.	Для всех видов кожи и всех возрастов	50 мин

*** процедуры не включают глубокую чистку лица, добавка для глубокой чистки 20

Название процедуры	Описание процедуры	рекомендация	Продолжительность в минутах
"Секреты Мертвого Моря"	Процедура, сочетающая деликатный успокаивающий массаж с теплой грязью и грязевым обертыванием	Мощности: легкий Рекомендация: Способствует облегчению болей в суставах и общему расслаблению	60 мин
Таласса	Процедура, сочетающая пилинг тела и грязевое обертывание	Рекомендация: Процедура способствует обновлению клеток кожи, обогащает ее необходимыми минералами. Кожа становится гладкой и обретает здоровый вид	60 мин

Пилинг для тела "Жемчужина"	Процедура, сочетающая пилинг тела и обертывание водорослями	Рекомендация: Пилинг для тела, укрепляет и обновляет кожу и делает ее гладкой, словно шелк	60 мин
Солевой пилинг	Очищение кожи (удаление отмерших клеток) при помощи стимулирующего массажа с использованием натуральной морской соли, обогащенной минеральными веществами и экстрактами кунжутного масла и масла лаванды для питания и смягчения кожи По завершении процедуры на кожу наносится специальный крем с аналогичным составом	Не рекомендуется людям с чувствительной кожей.	30 мин
Кофейный пилинг	Кофейный пилинг оказывает сильнейшее сосудорасширяющее действие, стимулирует улучшение кровообращения в коже и подкожном слое.	Рекомендация: всем	30 мин
Пилинг (анти целлюлит)	Пилинг для тела сочетающем соли и красный острый перцем	Рекомендация : всем кто борется с целлюлитом	40 мин
Грязевое обертывание	Теплая грязевая маска для тела, обогащенная полезными для кожи минеральными веществами	Рекомендация: Способствует облегчению болей в суставах и общему расслаблению	30 мин
Водорослевое обертывание	Обертывание тела в богатые минералами, бетакаротином и органическими веществами морские водоросли	Рекомендуется: Процедура способствует регенерации клеток кожи, восстанавливает оптимальный баланс ее увлажнения и эластичность	30 мин
Обёртывание в алоэ вера	Обертывание тела с экстрактами алоэ вера	Рекомендуется для чувствительной кожи и лечения ожогов и облегчения боли	30 мин

Процедуры для лечение кожи головы

Процедуры для тела

Название процедуры	Описание процедуры	рекомендация	Продолжительность в минутах
Массаж "Гармония"	Процедура, сочетающая массаж спины, рефлексологию, массаж воротниковой зоны и плеч, массаж лица и теплую масляную аппликацию на лоб.	Мощности: на усмотрение массажиста Рекомендуется: для релаксации души и тело	70 мин 50 мин
Массаж горячими камнями	Индийская техника, сочетающая воздействие горячих камней и лечебного массажа. Процедура способствует выводу токсинов из организма, расслаблению мышц и релаксации.	Мощности: средние Рекомендуется: для расслабления и снятия напряжение	70 мин 50 мин
Комбинированный массаж	Массаж, сочетающий в себе 3 техники которого пациент себе выбирает между классического массажа , рефлексология, лечебный, Глубокий массаж тканей	Мощности: на усмотрение массажиста	70 мин 50 мин
Лечебный массаж	Процедура, сочетающая различные техники массажа, концентрирующаяся на определенных «болезненных» точках, по просьбе пациента.	Мощности: на усмотрение массажиста Рекомендация: Восстанавливает способности организма должным образом и расслабляет спазмированные мышцы	50 мин 30 мин
Лечебный массаж	Процедура, сочетающая различные техники массажа, концентрирующаяся на определенных «болезненных» точках, по просьбе пациента.	Мощности: на усмотрение массажиста Рекомендация: Восстанавливает способности организма должным образом и расслабляет спазмированные мышцы	50 мин 30 мин
Ароматический массаж	Нежный массаж делается с натуральными эфирными маслами.	Мощности: легкий Рекомендация : Релаксация	50 мин
Шведский массаж	Классический стиль массажа	Мощности: средние Рекомендация: помогает расслабить мышцы и улучшает циркуляцию	30 мин 40 мин 50 мин 70 мин

Массаж шеи , плеч и спины	Интенсивный и специфическое лечение верхнего тело	Мощности : на усмотрение массажиста	30 мин
Глубокий массаж тканей	Глубокая и целенаправленная техника массажа, пришедшая с запада	Мощности: интенсивное Рекомендация: для расслабления мышц и воздействия на болезненные точки на теле пациента	70 мин 50 мин
Рефлексология	Процедура представляет собой надавливания и массаж ступней ног	Мощности: на усмотрение массажиста Рекомендация: для восстановления баланса и полное релаксация	30 мин
Лимфо дренаж	Терапевтический массаж	Мощности: легкий Рекомендация: способствующий обновлению клеток, улучшает кровообращение и восстанавливает подвижность суставов и мышечной ткани	50 мин
Широдара	Массаж головы и лица с теплым кунжутным маслом	Мощности: легкий	30 мин
Романтичный пакет	50 мин. Массаж + 20 мин. в джакузи во время процедуры вам будут предоставлены вино и фрукты	Рекомендация : для влюблённых пар	70 мин
Pure oxygen	THIS TREATMENT PROVIDES ACTIVE OXYGEN TO REACTIVE CELLUAR METABOLISNTHE CELLS ARE rejuvenated. Giving the epidermis a breath of revitalized youth.in this treatment we use active ingredients, facial massage peel off mask from algae.	For all skin types, unisex formula, all ages	50 min

*** the treatments do not include deep cleaning for an extra charge for 20 minutes may be included.

Manicure and Pedicure

Manicure

Pedicure

Medical pedicure

For your attention:

- Entrance to the spa compound is limited to the age of 16 and above*
- For your convenience, robe and clogs will be received when ordering treatments.
- You are asked to settle the treatment charges at the spa counter before entering the treatment
- Kindly arrive 10 minutes before the treatment starts in order to assure you receive the full treatment time you deserve.
- In a case of cancellation, please inform at least 4 hours before the treatment.
- Cancellation without previous notice will be charged 50% of the treatment.
- If a treatment is not carried out because of a medical handicap, a different kind of treatment will be suited
- Leonardo hotels reserve the right to perform changes on the treatment menu or the prices any time

**Spa Leonardo Plaza hotel
Dead Sea**

**For ordering procedures 08-9553335
From the room 3335**



Beauty treatments Beauty Plaza

Treatment name	Description	Recommendation	Duration (min)
Intensive Q10	Nourishing treatment for dry and wrinkled skin with signs of premature aging as a result of exposure to the sun and other elements. This treatment provides energy to your cells and helps treat dry skin that lacks luster and shine. The treatment smoothes wrinkles and improved the skin's external protection layer.	Pure and pampering expiring treatment from the Himalaya mountains	50 min

Shine stop	Advanced antiseptic facial treatment to purify and cleanse oily skin. This professional treatment helps balance the sebaceous glands and reduces excess shine. It includes deep cleaning if needed. Treatment concludes with a cold antiseptic black mask that soothes and refreshes.	Purifying treatment to firm the facial skin The treatment is optimal for people suffering from seborrhea or problematic skin.	70 min
R-generin facial	Innovative facial treatment with stretching and anti-aging effect to prevent and reduce wrinkles and laugh lines. This treatment combines luxurious peeling to effectively remove dead cells and regenerate new cells. It protects the skin and leaves it feeling firm and lustrous.	Facial treatment to firm the facial skin	50 min
Elixircell	Innovative anti-aging skin firming and oxidation treatment includes effective removal of dead cells. The advanced ingredients technology help to protect the DNA of skin cells. During this treatment we will use two unique masks for dramatic and extraordinary therapeutic effect .	Advanced facial with innovative technology for oxidation, firming and renewal This treatment is suitable for ages 35 and helps maintain normal structure of skin cells in the internal layers.	60 min
Skin sensations treatment	A unique treatment provides a cocktail of vitamins and minerals your skin has been waiting for to prevent and reduces the first signs of aging. This treatment contains 24 karat gold dust that nourishes and revitalizes the skin. Quickly recovers hydration, tone and natural glow of the skin.		50 min
GOJI- the Tibet secret	Powerful antioxidant treatment based on the GOJI fruit extract from the Himalaya mountains, with additional natural ingredients that were grown on an ecological farm using state-of-art technology. This treatment is suitable for both men and women of all ages and with all skin type, especially with skin with the initial stages of premature aging, including wrinkles, expression lines, pigmentation spots and light sagging of the skin. This is a very experiential treatment with a soothing massage and refreshing aromatic red mask.	Pure and pampering expiring treatment from the Himalaya mountains	50 min

***** the treatments do not include deep cleaning for an extra charge for 20 minutes may be included.**

Treatment name	Description	Recommendation	Duration (min)
Dead Sea Package	Mud massage 30 min + mud wrap 30 min	Treatment pressure: gentle	60 min
THALASSA package body	A combination of minerals, mud wrap and body scrub. The treatment leaves the skin soft and smooth as silk.	Treatment pressure: gentle	60 min
Pearl body scrub	Body Scrub combination with seaweed mask and Moisturizing cream	Treatment pressure: gentle	60 min
Body peeling with mineral salt + moisturizing	A treatment designed to smooth and renew the skin. This massage leaves your skin feeling revitalized and rejuvenated.	Treatment pressure: gentle	30 min
Coffee body scrub	The coffee grounds can help exfoliate old skin cells, while the caffeine can help minimize the appearance of cellulite and varicose veins; this is because caffeine works to constrict blood vessels so it can temporarily reduce varicose veins. Caffeine may help prevent or delay the progression of skin cancer.	Treatment pressure: gentle	30 min
Body scrub (anticellulite)	Body peeling that combine salt and red hot pepper.	Treatment pressure: intense Recommendation: for those who fights With cellulite.	40 min
Seaweed wrap	A warm mud wrap with minerals enriched to alleviate joint pain and general relaxation of muscles.	Recommendation: Promotes relief of joint pain and general relaxation.	30 min
Mud wrap	Assists in tightening the skin.	Recommendation: all, but not for high bold pressure	30 min
Body wrap in aloe Vera	Body wrap with aloe Vera extracts	Recommendation: for sensitive skin and treatment of burns and pain relief	30 min
Sulfur pool	A special treatment for all special for who that suffer from allergies and skin problems		20 min

Scalp treatments

Treatment name	Description	Recommendation	Duration (min)
Scalp massage + algal mask	Scalp treatment that includes a scalp massage with special oils and a seaweed mask		40 min
Antipsoriasis scalp	Specific scalp massage including ant psoriatic mask		40 min

Body massages

Treatment name	Description	Recommendation	Duration (min)
Harmony	Treatment package that includes massage, reflexology and scalp massage with hot oil on the forehead	Treatment pressure: masseur's discretion Recommendation: The treatment is relaxing, pleasure and grant peace.	70 min 50 min
Hot stones treatment	Indian style treatment that combines hot stones with medical massage.	Treatment pressure: average Recommendation: Releasing of physical and mental pains, gentle placement of the stone on the body is very pleasant and pampering	70 min 50 min
Combination massage	Include 3 technique that the patient can choose from: deep tissue, Swedish, medical, reflexology.	Treatment pressure: masseur's discretion	70 min 50 min
Deep tissue	Deep intensive strong soothing from the far east-best to relieve and relax joints and muscles.	Treatment pressure: intense	70 min 50 min
Swedish massage	A luxury body massage with various oil which aids in stimulating the circulation relaxing the muscles and improving your general sense of well-being.	Treatment pressure: average Recommendation: for everyone	30 min 40 min 50 min 70 min
Aromatic massage	Aroma oil diagonals to inner body systems and mental state follow by a unique and special aromatics oil massage on body parts as per diagnosis	Treatment pressure: gentle Recommendation: relax	50 min
Medical massage	Special massage to relieve back and muscles pains and spasms	Treatment pressure: masseur's discretion	30 min 50 min

Lymphatic drainage	Manual massage technique is still running the lymphatic system designed to facilitate and accelerate the flow of lymphatic fluids	Treatment pressure: gentle	50 min
Pregnancy massage	Starts from 16 week and above	Treatment pressure: gentle	50 min
Back, neck & shoulders massage	A classic massage on the back area designed to focus on releasing tense areas	Treatment pressure: masseur's discretion	30 min
Shirudhara	Head and face massage	Treatment pressure: gentle	30 min
Foot massage	Special for blood flow	עוצמה: משתנה מומלץ: לאנשים עם בעיות ורידים נפיחויות ועייפות רגלים	30 min
Reflexology	An ancient Japanese treatment based on applying pressure and special hold positions to the soles of the feet.	Treatment pressure: masseur's discretion	30 min
Romantic package	50 min massage + 20 min Jacuzzi Champagne bottle and fruit plate.	Recommendation: for couples	70 min